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Onderwerp: Schriftelijke vragen ex artikel 32 van Organisatieverordening van de gemeenteraad van 

Harderwijk inzake financiële steun voor eigenaren van asbestdaken 

  

Geacht College,  

Het Rijk wil dat asbestdaken in 2024 verdwenen zijn. Drie jaar geleden kondigde het toenmalige 
kabinet een verbod op asbestdaken aan. Intussen is een wet naar de Kamer gestuurd. Woensdag 
debatteert de Tweede kamer met staatssecretaris Van Veldhoven over het verbod op 
asbesthoudende daken.  
Uit inventarisaties blijkt dat er in Gelderland nog zo’n 23,5 miljoen m2 aan asbestdaken te saneren 
zijn. Ondertussen is de subsidiepot van 75 miljoen bijna leeg, er rest nog 10 miljoen. Provincie 
Gelderland vreest dat eigenaren, grotendeels agrariërs, geen geld hebben om het dak te vernieuwen.  
Het is een bekend feit dat in het buitengebied van de gemeente Harderwijk nog veel gebouwen 
asbestdaken hebben. 
 
Het CDA Harderwijk- Hierden heeft over voorgaande de volgende vragen. 
 

1. Heeft de gemeente Harderwijk goed in beeld waar de asbesthoudende daken zich bevinden? 

Zo ja,  op welke manier is die inventarisatie uitgevoerd?  

2. Wordt u op de hoogte gehouden van al uitgevoerde saneringen of geplande saneringen?  

3. Hoeveel procent is uitgevoerd en welke planning wordt gehanteerd voor de rest? 

4. Op welke manier spoort u inwoners aan in actie te komen en niet langer te wachten met 

afspraken te maken om te saneren? 

5. Bent u bereid inwoners van Harderwijk financieel tegemoet te komen ? Welke gemeentelijke 

financiële regelingen zijn mogelijk als blijkt dat mensen onvoldoende daagkracht hebben om 

een sanering te bekostigen? 

 

In afwachting van uw antwoord, namens de fractie CDA Harderwijk- Hierden 

Ida Stoevelaar – Zijlstra 
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